
On June 11, 2024, Abdul Latif Alsoma was ordered to stop practicing dentistry,
using the title doctor, and holding himself out as a person qualified to practice in
Ontario as a dentist. Abdul Latif Alsoma, also known as Abdul Latif, Abdullatif
Alsoma and Latif Alsoma, has been practicing dentistry illegally in Mississauga,
Ontario at Alforat Dental Centre, 2395 Cawthra Road.

The Royal College of Dental Surgeons (RCDSO) has been actively working to
prevent Mr. Alsoma from practicing since 2018 when they received a complaint.
In response to that complaint, the RCDSO asked the Ontario Superior Court of
Justice to prohibit Mr. Alsoma from practicing. An order was issued in August
2018 by Justice Dietrich and received by Mr. Alsoma.

In 2022, the RCDSO found out that Mr. Alsoma was continuing to practice
dentistry in defiance of the court order. The RCDSO investigated and then
brought an application for contempt of court in January 2023. 

In June 2023, Justice Ramsay found that Abdul Latif Alsoma breached Justice
Dietrich’s court order. Justice Ramsay then held a second hearing in March 2024
to hear from Abdul Latif Alsoma and the RCDSO about the appropriate penalty. 

In June 2024, Justice Ramsay sentenced Abdul Latif Alsoma to a 45-day home
imprisonment starting August 1, 2024, with certain exceptions to leave the
house for necessities.
o  Any breach of the conditions will result in the balance of the term being served
in prison.
o  Mr. Alsoma is required to:

complete 100 hours of community service to be served within 6 months of
the end of the period of imprisonment.
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pay a $10,000 fine to the Provincial Treasurer within 6 months of the
endorsement.
pay the College costs on a substantial indemnity basis of $31,807.19 within
90 days.

Justice Ramsay also extended the court order from 2018 prohibiting Mr. Alsoma
from doing any of the controlled acts of dentistry, using the title of Dr. and
holding himself out as a dentist. 

The College is warning the local community to always check the registration of
dentists using our online search: Find a Dentist 

Unlicensed practitioners increase your risk of harm. If anything happens, there is
not much you can do to hold the individual accountable.

Visit the RCDSO website for more information. The decision is available on our
website. 
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https://www.rcdso.org/en-ca/find-a-dentist
https://can01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.rcdso.org%2FComplaints-and-Investigations%2Funauthorized-practitioners&data=05%7C02%7CLByrne%40rcdso.org%7Cc1228750bd534d1c052708dc3254e617%7C57e1d9fe925b4cebbcbb0e2fc367fb85%7C1%7C0%7C638440587420855952%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=yDaDnxK1GyzcS74dYN3lE0XfKwcrmWlc35n58ry%2FhiA%3D&reserved=0
https://cdn.agilitycms.com/rcdso/pdf/RCDS%20v%20Alsoma%20reasons%20for%20decision.pdf
https://cdn.agilitycms.com/rcdso/pdf/RCDS%20v%20Alsoma%20reasons%20for%20decision.pdf
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 تورونتو، أونتاريو 
 

ي مسيساغا بتهمة ازدراء المحكمة  
 
ي ف

 
 الحكم على طبيب أسنان غير قانون

 
 
ي  
 
مر عبد اللطيف السومة بالتوقف عن ممارسة طب الأسنان، واستخدام لقب دكتور، والتعريف بنفسه كشخص مؤهل  2024يونيو/حزيران    11ف

ُ
، أ

ي أونتاريو. عبد اللطيف السومة 
 
ا باسم عبد اللطيف Abdul Latif Alsomaلممارسة مهنة طب الأسنان ف

ً
عبد اللطيف  و ،  Abdul Latif، المعروف أيض

ي مركز الفرات لطب  Latif Alsoma، ولطيف السومة  Abdullatif Alsomaالسومة  
 
ي مسيساغا، أونتاريو ف

 
ي ف

، يمارس طب الأسنان بشكل غير قانون 
 الأسنان وعنوانه:  

 2395 Cawthra Road . 
 

ي أونتاريو )
ا    2018( بنشاط على منع السيد السومة من ممارسة المهنة منذ عام RCDSOتعمل الكلية الملكية لجراحي الأسنان ف 

ً
عندما تلقت شكوى. رد

ي أونتاريو منع السيد السومة من ممارسة ا 
ي أونتاريو من محكمة العدل العليا ف 

لمهنة. صدر أمر  على تلك الشكوى، طلبت الكلية الملكية لجراحي الأسنان ف 
ي أغسطس/آب  

ي  2018ف 
 واستلمه السيد السومة.   Dietrichمن قبل القاض 

 
ي عام  

ي تحدٍ لأمر المحكمة. أجرت الكلية  2022ف 
ي أونتاريو أن السيد السومة لا زال يمارس طب الأسنان ف 

، اكتشفت الكلية الملكية لجراحي الأسنان ف 
ي  
ي يناير/كانون الثان 

ي الأمر ثم قدمت طلبًا بتهمة ازدراء المحكمة ف 
 ف 
ً
ي أونتاريو تحقيقا

  .  2023الملكية لجراحي الأسنان ف 
 

ي يونيو/حزيران  
ي  2023وف 

ي    Ramsay، وجد القاض 
ي  Dietrichأن عبد اللطيف السومة انتهك أمر المحكمة الصادر عن القاض 

  Ramsay. ثم عقد القاض 
ي مارس/آذار  

ي أونتاريو حول العقوبة المناسبة.    2024جلسة استماع ثانية ف 
 للاستماع إلى عبد اللطيف السومة والكلية الملكية لجراحي الأسنان ف 

 
ي يونيو/حزيران  

ي  2024ف 
لىي لمدة    Ramsay، حكم القاض 

، مع استثناءات  2024أغسطس/آب    1يومًا بدءًا من    45على عبد اللطيف السومة بالسجن المي  
ورات.  ل للض   معينة لمغادرة المي  

o  .ي السجن
ي المدة ف 

وط سيؤدي إلى قضاء باف   وأي خرق للشر
o  :  على السيد السومة القيام بما يلىي

 أشهر من انتهاء مدة السجن.  6ساعة من خدمة المجتمع خلال   100إكمال  ▪
 أشهر من المصادقة.  6دولار لأمير  خزينة المقاطعة خلال    10,000دفع غرامة قدرها    ▪
 يومًا.   90دولار خلال   31,807.19دفع تكاليف الكلية على أساس تعويض كبير قدره   ▪

 
ي  

، والذي يحظر على السيد السومة ممارسة أي من أعمال طب الأسنان الخاضعة  2018بتمديد أمر المحكمة الصادر عام    Ramsayكما قام القاض 
 للرقابة، واستخدام لقب دكتور والادعاء بأنه طبيب أسنان.  

 
نت:   ابحث عن طبيب أسنان  تحذر الكلية المجتمع المحلىي من التحقق دائمًا من تسجيل أطباء الأسنان باستخدام البحث عير الإني 

 
ي محاسبة الفرد. 

ء، فهناك صعوبة ف  ي
 يزيد الممارسون غير المرخصير  من خطر تعرضك للأذى. إذا حدث أي شر

https://www.rcdso.org/en-ca/find-a-dentist

	240624 Abdul Latif Alsoma Notice English
	240624 Abdul Latif Alsoma Notice Letterhead Arabic

